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Abstract (en)
[origin: WO2017207670A1] The invention relates to a flexographic printing press (101) for printing an image onto a material web (107) having a
central cylinder (105) and a plurality of inking units (106) which are arranged around the central cylinder (105) and in which printing ink can be
transferred from a printing roll onto the material web in each case. In order to provide a flexographic printing press which makes it possible to
determine and set the register data in a manner which is optimized under economic aspects, a printed test image is detected by way of a detection
unit (102). In a computing unit (104), the test image is compared with a stored setpoint image (103), and the register correction data of the printing
rolls in the respective inking units (106) are calculated in a manner which is dependent on the comparison. The register correction data are then
transferred to the printing rolls, in order to achieve an in-register print.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Flexodruckmaschine (101) zum Drucken eines Bildes auf eine Materialbahn (107) mit einem Zentralzylinder (105)
und mehreren um den Zentralzylinder (105) herum angeordneten Farbwerken (106), in denen jeweils Druckfarbe von einer Druckwalze auf
die Materialbahn (107) übertragbar ist. Um eine Flexodruckmaschine zu schaffen, die eine unter wirtschaftlichen Gesichtspunkten optimierte
Bestimmung und Einstellung der Registerdaten ermöglicht, wird mit einer Erfassungseinheit (102) ein gedrucktes Testbild erfasst. In einer
Recheneinheit (104) wird das Testbild mit einem abgespeicherten Soll-Bild verglichen und in Abhängigkeit von dem Vergleich werden die
Registerkorrekturdaten der Druckwalzen in den jeweiligen Farbwerken (106) berechnet werden. Die Registerkorrekturdaten werden dann auf die
Druckwalzen übertragen, um einen registergenauen Druck zu erreichen.
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